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Application for an Export and Import Permits Act (EIPA) File Number
Instructions and Notes
• Please print to complete the following questionnaire when requesting a file number. The form can be returned by fax at 613-996-3205, by email to eics.scei@international.gc.ca, or by mail at the address indicated hereunder.
         - Permit Operations, Client Services and Reporting (TIA)
               Trade and Export Controls
           Department of Foreign Affairs and International Trade 
           125 Sussex Drive, Sussex Pavilion, S8
           Ottawa, Ontario K1A 0G2
• The name of the importer of record appearing on the Customs documentation and the name under which the business      number (issued by Canada Revenue Agency) was issued must match the information provided hereunder.
• If the form is filled by hand and additional space is required for a field, please attach additional sheets as required.      Identify to which field the information on additional sheets pertains.
• All fields are mandatory unless otherwise indicated. For some questions additional fields may appear, depending on the answers provided.
Part I - Applicant Information (if different from New Business)
Part I - Applicant Information (if different from New Business) - Name of company in full - Applicable or Not applicable
Return fax number (area code + phone number):
Part 2 - Company Identification
Company Address
Post office box or civic (street) address:
Contact Person (Primary)
Salutation (Optional):
Telephone number: (area code + phone number)
Fax number: (area code + phone number)
Mailing Address
Permit Operations, Client Services and Reporting (TIA)
Trade and Export Controls
Department of Foreign Affairs and International Trade 
125 Sussex Drive, Sussex Pavilion, S8
Ottawa, Ontario K1A 0G2
Demande de numéro de dossier au titre de la Loi sur les licences d’exportation et d’importation (LLEI)
Instructions et remarques
• Veuillez remplir le présent formulaire en caractères d’imprimerie pour obtenir un numéro de dossier. Vous pouvez renvoyer le formulaire par télécopieur au 613-996-3205, par courriel à l’adresse eics.scei@international.gc.ca ou par courrier à l’adresse indiquée ci-dessous.
         - Gestion des permis, services à la clientèle et rapports (TIA)
               Règlementation commerciale et contrôles à l’exportation
               Ministère des Affaires étrangères et du Commerce international Canada
               125, promenade Sussex, Pavillon Sussex, S8
               Ottawa (Ontario)  K1A 0G2
• Le nom de l’importateur attitré figurant sur les documents des Douanes et le nom de l’entreprise, à qui un numéro d’entreprise a été attribué (par l’Agence du revenu du Canada) doivent être les mêmes que ceux figurant ci-dessous.
• Si vous remplissez le formulaire à la main et que vous manquez d’espace dans un champ, veuillez joindre des feuilles  supplémentaires à la demande. Indiquez à quel champ se rapporte l’information sur les feuilles supplémentaires.
• Tous les champs sont obligatoires, sauf indication contraire. Pour certaines questions, des champs supplémentaires peuvent apparaître selon les réponses données.
Partie I - Coordonnées du demandeur (si elles diffèrent celles de la nouvelle entreprise)
Part I - Applicant Information (if different from New Business) - Name of company in full - Applicable or Not applicable
Numéro de télécopieur :
(indicatif régional + numéro de téléphone)
Part 2 - Identification de la société
Adresse de la société
Boîte postale ou adresse civique (rue) :
Personne-ressource (Principale)
Salutation (facultatif) :
Numéro de téléphone : (indicatif régional + numéro de téléphone)
Numéro de télécopieur : (indicatif régional + numéro de téléphone)
Adresse postale
Gestion des permis, services à la clientèle et rapports (TIA)  Règlementation commerciale et contrôles à l’exportation Ministère des Affaires étrangères et du Commerce international Canada 125, promenade Sussex, Pavillon Sussex, S8 Ottawa (Ontario)  K1A 0G2
ES3 WCAG
AIAE
GAC-AMC
2019-11-06
AIAE
Demande de numéro de dossier au titre de la Loi sur les licences d’exportation et d’importation (LLEI) / Application for an Export and Import Permits Act (EIPA) File Number
2017-05-03
	toggleLanguage: 
	formNumber: 
	formVersion: 
	currentPage: 
	pageCount: 
	applicable: 
	notApplicable: 
	companyName: 
	contactName: 
	faxNo: 
	craNo: 
	street: 
	city: 
	provinceState: 
	postalCode: 
	country: 
	mr: 
	ms: 
	contactTitle: 
	telNo: 
	contactEmailAddress: 
	defaultLanguage: 



